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§ 17 
Anläggande av en 11-spels konstgräsplan, utegym och 
servicebyggnad på Årstafältet, Årsta 1:1. Lägesrapport  
FSK 2020/775 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapporten avseende 
projekt Anläggande av en 11-spels konstgräsplan, utegym 
och servicebyggnader på Årstafältet. 

 
Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
  

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
1) Anders Österberg m.fl. (S), Vanja Knocke (V), Martin Hansson 
(MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), Sergej Salnikov 
(SD) och Hansi Karppinen (L) föreslår (se beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
  

1. Att avslå förslaget om att stoppa anläggandet av en 11-spels 
konstgräsplan, utegym och servicebyggnader på Årstafältet. 

2. Att fortsätta anläggandet av projektet. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
Majoriteten har i budget 2025 valt att stoppa 
idrottsinvesteringar på 1,3 miljarder där ett av projekten som 
drabbats, och därmed inte blir av, är denna 11-spels 
konstgräsplan och dess tillhörande projekt på Årstafältet. 
Centerpartiet beklagar att den styrande majoriteten inte 
prioriterar idrotten och föreningslivet samt alla dess aktiva 
barn och unga i Stockholm. Vi kan också läsa att det i 
dagsläget inte finns något angivet datum för återupptagning 
av projektet samt att senareläggning av produktionsstart 
kommer att föranleda en ökning av byggkostnaderna. Det här 
tillsammans med resterande pengar till idrotten som nu 
stoppas får stora konsekvenser för Stockholms arbete att 
bygga ikapp den anläggningsbrist som finns samt de mål som 
står uppradade i stadens styrdokument, Strategi för 
idrottsanläggningar. 
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Beslutsgång 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) ställer förslagen mot 
varandra och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag 
som stöds av Anders Österberg m.fl. (S), Vanja Knocke (V), Martin 
Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), Sergej 
Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2020/775-17 (Godkänd - R 1) Anläggande av en 11-
spels konstgräsplan, utegym och servicebyggnader på 
Årstafältet, del av Årsta 1:1. Lägesrapport 
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